
Záznam usnesení ze zasedání školské rady 
 
Zasedání bylo zahájeno 11. ledna 2016 v knihovně ZŠ a MŠ Klecany v 18:00 hodin.  
 
Přítomni:  
za pedagogický sbor - Alexandra Bobáňová, David Cieslar a Ivan Rychlý 
za rodiče – Jason Castleberry, Marek Smýkal a Iveta Žemličková 
za zřizovatele – Marek Fikrle, Daniela Hnátová a Ondřej Knebl 
 
Předsedající Ondřej Knebl konstatoval, že zasedání je schopné se usnášet a že záznam usnesení 
z minulého jednání ze dne 30. 11. 2015, který byl všem členům rady rozeslán elektronicky, je 
považován za schválený, neboť k němu nebyly podány žádné námitky.   
Předsedající navrhl Ivana Rychlého jako zapisovatele dnešního usnesení, což přítomní schválili 
(8 hlasů pro, nikdo proti a jeden se zdržel).  
Předsedající navrhl program jednání, který byl přítomnými rovněž schválen (9 hlasů pro).  
 
Program zasedání 
 
1. Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2016 
2. Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2014/15 
3. Informace o webu školy 
4. Informace od ředitele školy, tlumočené předsedou školské rady 
5. Různé 
 
Usnesení 
 
1. Školská rada projednala návrh rozpočtu školy na rok 2016. 
 
2. Školská rada schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2014/15 (9 hlasů pro). 
 
3. Předseda Ondřej Knebl informoval přítomné členy o tom, že na webu ZŠ a MŠ Klecany 

(zsms.klecany.cz) má školská rada nadále své stránky, na nichž byly aktualizovány informace a 
kde je vyvěšen i zápis z minulého jednání. K elektronické komunikaci je stále k dispozici e-mail: 
skolskarada@klecany.cz, kam může kdokoli zasílat své dotazy a připomínky. 

 
4. Dnešního zasedání se osobně nemohl zúčastnit nikdo z vedení školy, jelikož ředitel školy Vladimír 

Lacina je stále v pracovní neschopnosti a zástupkyně ředitele Jaroslava Barešová se účastní jako 
pedagogický dozor a instruktor lyžařského výcviku žáků naší školy. Předseda Ondřej Knebl 
navštívil ředitele školy Vladimíra Lacinu a na dnešním zasedání tlumočil nejdůležitější informace. 
Oproti loňskému rozpočtu školy byl ten letošní snížen o 400 tisíc Kč, které se v případě, že budou 
chybět, obec prý zavazuje dodat. Co se týče nárůstu počtu nových žáků, škola prý příští rok 
zvládne a nárůst v dalším období prý obec plánuje řešit dostavbou. Konečné rozhodnutí, jak obec 
vyřeší komplikovanou dopravní situaci u školy, zejména mezi 7. a 8. hodinou ranní, není řediteli 
školy známo. Předseda školské rady navrhl, že projedná se starostou obce Ivo Kurhajcem 
zmíněné tři problémové otázky. Školská rada tedy pověřuje svého předsedu, aby se u starosty 
obce informoval o tom, zda obec dodá chybějící finanční prostředky do školního rozpočtu 
v případě jejich nedostatku, a aby se podrobněji informoval o plánované dostavbě školy a 
o řešení dopravní situace u školy. 

 
5. Školská rada požaduje na řediteli školy výsledky Mapy školy a dále dotazníkové akce, která byla 

prostřednictvím elektronické třídní knihy provedena v loňském školním roce. Navíc ředitele školy 
žádá o informace k tomu, proč je nutné zamykat branku školy.  Školská rada se dále usnesla, že 



na svou úvodní internetovou stránku umístí prohlášení v tomto znění: Školská rada je otevřena 
přímé komunikaci mezi rodiči a radou.  
 

6. Termín příštího zasedání školské rady je v pondělí 14. března 2016 v knihovně ZŠ a MŠ Klecany 
od 18:00 hodin. 

 
 
V Klecanech dne 11. ledna 2016 
Zapsal Ivan Rychlý 
 
   


